
Zápis   ze  zasedání zastupitelstva obce Kostelce u Heřmanova Městce 

konaného dne 29.6.2016 v 18 hod  
  

1. Starosta přivítal zastupitele a hosty na zastupitelstvu obce Kostelec u Heřmanova Městce.  

  

Starosta navrhl ověřovatele zápisu:  pan  J.Kudrna a pan J. Škodný. 
Zastupitelstvo obce k bodu č. 2 usnesení č. 44/2016 zastupitelstvo obce SCHVALUJE:   
Hlasování:             pro  :  5         proti: 0         zdržuje : 0  
  
2. Starosta seznámil přítomné s programem jednání zastupitelstva obce. / příloha č. 1/  

K bodu č. 3 usnesení č. 45/2016 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: program jednání 

zastupitelstva obce. /příloha č. 1/  
Hlasování :         pro  : 5         proti: 0         zdržuje : 0  

  

3.Starosta seznámil přítomné s záměrem č.13/2016 – Dodatek č. 2/2016 k smlouvě č. 1/2012 
odvoz odpadu v obci /příloha č. 2/. Po té co nebylo dotazů ani námitek, nechal hlasovat k bodu č. 4 
usnesení č. 46/2016 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: Záměr č.13/2016 – Dodatek č. 2/2016 
ke smlouvě č. 1/2012 odvoz odpadu v obci /příloha č. 2/ 
Hlasování :         pro  : 5         proti: 0         zdržuje : 0  

  

4.Starosta seznámil přítomné s Dodatkem č. 2/2016 k smlouvě č. 1/2012 odvoz odpadu v obci 
/příloha č. 3/. Po té co nebylo dotazů ani námitek, nechal hlasovat k bodu č. 5 usnesení č. 47/2016 
zastupitelstvo obce SCHVALUJE: Dodatek č. 2/2016 ke smlouvě č. 1/2012 odvoz odpadu v obci 
/příloha č. 3/ 
Hlasování :         pro  : 5         proti: 0         zdržuje : 0  

 

5.Starosta seznámil přítomné s Programem Obnovy Venkova pro Obec Kostelec u Heřmanova 
Městce - Aktualizace na časové  období 2016-2020 /příloha č.4/. Po té co nebylo dotazů ani 

námitek, nechal hlasovat k bodu č. 6 usnesení č. 48/2016 zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 
Program Obnovy Venkova pro Obec Kostelec u Heřmanova Městce - Aktualizace na časové  
období 2016-2020 /příloha č. 4/ 
Hlasování :         pro  : 5         proti: 0         zdržuje : 0  

 

6.Starosta seznámil přítomné se záměrem  č. 14/2016 – Odprodej části p.p.č. 850 – Tasovice 
/příloha č. 5/. Po té co nebylo dotazů ani námitek, nechal hlasovat k bodu č. 7 usnesení č. 49/2016 
zastupitelstvo obce SCHVALUJE: Záměr č. 14/2016 – Odprodej části p.p.č. 850 – Tasovice 
/příloha č. 5/ 
Hlasování :         pro  : 5         proti: 0         zdržuje : 0  

 

7. Starosta seznámil přítomné s Rozpočtovým opatřením 2/2016/příloha č. 6/ . Po té co nebylo 
dotazů ani námitek, nechal hlasovat k bodu č. 8 usnesení č. 50/2016 zastupitelstvo obce 
SCHVALUJE: Rozpočtové opatření 2/2016/příloha č. 6/ 
Hlasování :         pro  : 5        proti: 0         zdržuje : 0  

 
 



8. Starosta seznámil přítomné s Rozpočtovým opatřením 3/2016/příloha č. 7/ . Po té co nebylo 
dotazů ani námitek, nechal hlasovat k bodu č. 8 usnesení č. 51/2016 zastupitelstvo obce Bere 
na vědomí: Rozpočtové opatření 3/2016/příloha č. 7/ 
Hlasování :         pro  : 5        proti: 0         zdržuje : 0  

 
 9. Zastupitelé obce byli seznámeni se splněnými úkoly z minulého zastupitelstva obce. 

 Byla provedena oprava zábradlí u rybníka, zpevnění svahu u pana Petra Jablečníka. 
 Byla dokončena nahodilá těžba v lese. předběžně byl osloven pan Ivo Skyva  - neměl 

zájem z více důvodů (neupřesnil), po té byl osloven p. Beran. Náklady  27 239,00Kč, 
příjmy 97141, 00Kč 

 Proběhlo dokončení oprava dětského hřiště – nové branky s basketbalovými koši a 
doplnění nových herních prvků – vahadlová dvoumístná houpačka, kolotoč, houpadlo 
na pružině – pes a houpadlo na pružině - koník, zhruba polovina ceny byla financována 
z dotace Heřmanoměstecka a polovinu hradila obec. 

 Proběhla přestavba a doplnění webových stránek Obce Kostelec u Heřmanova Městce 
o  aktuální informace. Budou opraveny drobné nedostatky – nezobrazuje se úvodní 
stránka, chybí kolonka návštěvnost. Vzhledem k období dovolených bude doplněno a 
opraveno během léta. 

 Zastupitelé byli informováni o nutnosti změny v územním plánu a o možnosti nového 
územního plánu. Vzhledem k nákladům se zastupitelé přikláněli pouze ke změně 
v územním plánu. Nadále se bude o změně jednat s oddělením územního plánováním 
a regionálního rozvoje v Chrudimi s panem. Bc. Zdeňkem Havlíkem. 

 Oprava podlahy v kinosále v bývalém vojenském areálu – nutnost výměny koberce za 
PVC. 

 Zastupitelé souhlasili s opravou podlahy, kdy bude provedeno výběrové řízení. 
 Pan Kudrna informoval o jisté možnosti v oblasti financování kanalizace. Kdy obec 

uhradí náklady na projektovou dokumentaci a samotnou realizaci splaškové kanalizace 
hradí provozovatel.   

 Pan Kudrna podal návrh na vytvoření protihlukové veřejné vyhlášky, která by se týkala 
sekání trávy v období nedělního odpoledne. 

 Pan Kudrna podal návrh, zda by zastupitelstvo nemělo zvážit změnu svozu 
komunálního odpadu v letních měsících na cyklus každý týden, vzhledem k zápachu z 
popelnic  

 Pan Škodný podal návrh – na zveřejnění seznamu obyvatel s výsledky množství 
tříděného odpadu, kdy je přesvědčen o tom, že by to občany motivovalo ještě 
k většímu třídění odpadu. Místostarostka oponovala, že těžko můžeme srovnávat např. 
dvoučlennou a pětičlennou rodinu, a proto by byla tato čísla zavádějící, také záleží na 
tom, co lidé nakupují, kolik vlastně vůbec mohou tříděného odpadu vyprodukovat. A 
že si nemyslí, že by lidé netřídili, naopak od té doby co se přešlo na třídění do pytlů, 
začalo se třikrát více třídit, jistě záleží na každém, jaký přístup k třídění odpadu zvolí a 
zda má zájem alespoň trochu pomoci ekologii. Pan Kudrna navrhoval drobnou odměnu 
pro domácnost s největším množstvím tříděného odpadu. 

Pan Jakymczuk upozornil zastupitele o opětovném nebezpečí pádu stromů okolo hřbitova a 

spadlé ohromné větvi. Místostarostka odpověděla, že již minulý týden oslovila pana Ing. Kindla 

po dohodě s panem děkanem Smolou, neboť toto není v kompetenci obce, ale církve. Pan 

Kindl přislíbil, že se o havarijní stav postará. Vzhledem k tomu, že se během týdne nic nedělo, 



opět se snažila kontaktovat pana Ing. Kindla, ale bohužel není k zastižení. Přislíbila, že se bude 

snažit tuto situaci řešit, aby zde nedošlo k úrazu. 

 Vzhledem k tomu, že nebylo dalších návrhů a připomínek bylo veřejné zasedání obce 
ukončeno. 

 
Zapsala: Eva Jiráková 
Ověřovatel zápis:  František Jablečník                                                                  Starosta 
                                     Ing. Jan Limberský                                                            Ing. Lubomír Jankovský                                                                
 
                                                                                                           
 
 
 
                                                                                                          Starosta  
                                                                                                Ing. Lubomír Jankovský 
 
 
 
 
  

 
                 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


